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                  Zápisnica z rokovania Miestneho zastupiteľstva  

                   Mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves  
                                                 Dňa 23.júna 2021  

Rokovanie sa bude konať video konferenčným hovorom cez aplikáciu zoom.   

 

                          Začiatok : 16:17 hod                                 Koniec :  19:15 hod 

 

Začiatok rokovania otvoril starosta MČ BA-DNV pán Dárius KRAJČÍR.  Privítal všetkých, ktorí sa 
pripojili a všetkých , ktorí vysielanie sledovali. Spustil nahrávanie spolu s ON Line vysielaním. 

 Konštatoval, že prítomných je 10 z dvanástich poslancov . Zastupiteľstvo je uznášania schopné. 
Ospravedlnil sa pán poslanec Smolinský a pán poslanec Kovarik .  

 Program obsahuje 28 bodov. 

Hlasovanie o predloženom návrhu programu  ako celku :  

 

Prezentácia :                      Za                              Proti                             Zdržal sa                         Nehlasoval  

         9                                   9                                0                                         0                                      0 

 

Doplnenie programu :  

Poslanec Jankovič : Ja som prosil o jeden bod do programu , ale bolo to pred dvomi hodinami , tak to 
môžeme zaradiť do rokovania ďalšieho MZ , ak  ste to nestihli prečítať a podobne.  

Starosta : Do rozpravy sa nikto nehlási a tak považujem návrh samotného pána poslanca o tom, že 
tento materiál  bude zaradený na nasledujúcom riadnom zasadnutí MZ . Vidím, že máme všeobecný 
súhlas. Pán poslanec Jankovič vidím, že súhlasí.  

 

Bod č. 1)  Voľba členov návrhovej komisie , overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa  

 

Návrhová komisia : Mgr. Miroslav ANTAL, Mgr. Lenka HLAVÁČOVÁ, Bc. Jozef TITTEL 

Overovatelia zápisnice : Mgr. Beata JANATOVÁ , Bronislava KRAVÁRIKOVÁ  

Zapisovateľka :  Zdenka  Paďourová  
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Hlasovanie :  

Prezentácia :                      Za                              Proti                             Zdržal sa                         Nehlasoval  

      9                                      9                               0                                       0                                      0 

 

 

Bod č.2 ) Informácia o plnení uznesení miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Bratislava-Devínska 
nová Ves plnených do 9.6.2021 , alebo trvalo plnených.  

 

Bez rozpravy 

UMZ 37/6/2021 

 

Hlasovanie :  

Prezentácia :                      Za                              Proti                             Zdržal sa                         Nehlasoval  

         10                                9                                 0                                         0                                      1 

 

 

Bod č.3) Informácia o dôležitých rokovaniach starostu MČ BA-Devínska Nová Ves 

Starosta vypichol najdôležitejšie rokovania od 21.4.2021  

UMZ 38/6/2021 

 

Hlasovanie :  

Prezentácia :                      Za                              Proti                             Zdržal sa                         Nehlasoval  

         10                               10                                0                                         0                                      0 

 

 

 

Bod č. 4 ) Záverečný účet MČ BA – Devínska Nová Ves za rok 2020  

 

Rozprava: 

Poslanec Žatko : Asi si budete opäť myslieť, že som pro ti Vám zaujatý , ale môžem Vás ubezpečiť, že 
nemám nič proti Vám a vašej osobe. Niekedy mám problém s vašimi rozhodnutiami. Teraz konkrétne 
mám problém s materiálom, ktorý predkladáte. V návrhu záverečného účtu MČ je veľmi veľa omáčky, 
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ale chýba tam to najpodstatnejšie. Konkrétne v návrhu záverečného účtu vôbec nie je prehľad 
plnenia rozpočtu, kde každoročne poslanci a zároveň aj občania dostanú informáciu, ako konkrétne 
rozpočet bol čerpaný po jednotlivých položkách.  Zdôrazňujem ,že v záverečnom účte za rok 2019  
prehľad plnenia rozpočtu uvedený bol.  Aj v roku 2018 bol uvedený. Dokonca aj za bývalého starostu 
pána Jambora bol vždy prehľad plnenia rozpočtu uvedený v záverečnom účte. Dnes za rok 2020 
z neznámeho dôvodu tento prehľad nie je. Vzhľadom k tomu si myslím, že záverečný účet za rok 2020 
by bol treba prepracovať a dodať tam túto dôležitú položku.  Navrhujem preto pozmeňujúce 
uznesenie.  

Starosta : Ešte pred faktickou pána poslanca Tešoviča by som rád povedal, že materiál nie je možná 
podľa predstáv pána poslanca Žatka, ale je uvedené v tabuľkách podrobnejšie plnenie celkových 
príjmov a výdavkov. Na bežné kapitálové výdavky pre MČ  a samostatne aj pre rozpočtové 
organizácie MČ .Toto tam uvedené je. Chceli sme , aby to bolo prehľadnejšie a na Komisii legislatívy a 
financií som nezachytil takúto inú požiadavku.  Mohli sme to vyriešiť rovno na začiatku.   

Faktická – poslanec Tešovič: Ja by som k tomu povedal iba toľko, že nie je úplne šťastné, alebo 
férové porovnávať odpočtovanie plnenia rozpočtu z minulého volebného obdobia a teraz , pretože je 
to veľká zmena. Ja som osobne na minulej komisii chválil aj nových zamestnancov našej MČ . Je to 
ozaj niečo neporovnateľné. My sme za pána starostu Jambora bojovali s tým, aby sme plnenie 
rozpočtu dostávali pravidelne.  Nebolo nám to dávané priebežne. Dnes sa nám plnenie rozpočtu 
poskytuje na štvrťročnej báze. Ale rozumiem aj tomu, že sa nám za rok a niečo blíži kampaň, kde 
budete mať pán kolega Žatko možnosť  mať hárok , aby ste išli ako nezávislý.  Tak mi to doručte . 
Niečo vyzbieram a oslovím aj susedov.   

Starosta : Ku každej zmene , alebo zmene rozpočtu prikladáme aj tabuľkový rozpočet.  

Prednostka MÚ : Ďakujem pánu starostovi za vysvetlenie a pánu Tešovičovi za pripomienku . Ozaj 
sme sa snažili aby záverečný účet bol prehľadný .Skutočný rozpočet je v jednotlivých kapitolách 
uvedený. Ja si myslím, že je výborne spracovaný.  Čerpali sme či zo školení , či z iných mestských častí 
tak, aby sme  pripravili čo najkvalitnejšie tento záverečný účet.  Škoda, že tam nie je to, čo by ste si 
predstavovali. Škoda, že ste sa neozvali na Komisii KLAF, ale ďakujem všetkým za pripomienky.   

ZS a poslankyňa Janatová : Ja teda tiež tomu nerozumiem,  pretože  pre mňa je toto úplne 
dostačujúce.  Nevidím v tom žiadny problém .Nie je to v tej klasickej tabuľke ako vždy, ale  každá 
tabuľka - či sú to výdavky bežné, alebo kapitálové tam sú. Kolega si nevšimol, ale pri každej tabuľke  
nech sú to výdavky, alebo príjmy je posledný stĺpec, kde je percentuálne plnenie. To znamená, že 
presne to čo ste požadoval, tam je . Nie je to v tej klasickej tabuľke, na ktorú sme boli zvyknutí, ktorá 
ale bola neprehľadná a kto ozaj nebo ekonóm , tak sa v tom ťažko vyznal.  V každom prípade či sú to 
príjmy, alebo či sú to výdavky - posledný stĺpec PLNENIE je v percentách. Ja tam problém nevidím. 
Prikláňam sa tiež k pánovi Tešovičovi, že mne sa toto ozaj aj všetkým čo boli na komisii KLAF, 
pozdávalo omnoho viac. Opakujem, tie percentuálne plnenia tam sú.  

Starosta :  Otázka na pána Žatka , či po tejto diskusii trváte na Vašom návrhu.  

 Faktická - poslanec Žatko : Len som chcel reagovať na predsedu Finančnej komisie , že moju 
pripomienku spája s budúcoročnými voľbami. Je to konkrétna pripomienka a ja si naozaj myslím, že 
tak, ako to bolo doteraz robené, to bolo jednoznačné. Vôbec to nebolo komplikované. Nechápem 
celkom Váš názor pán predseda, ale dobre. Každý má svoj názor a ja trvám na tom svojom návrhu .  

 Návrh pána poslanca Žatka nebol schválený . Dvaja boli za , proti jeden,  zdržalo sa sedem  .  
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Pôvodný návrh UMZ: 

UMZ 39/6/2021 

Hlasovanie :  

Prezentácia :                      Za                              Proti                             Zdržal sa                         Nehlasoval  

         10                                8                                  2                                       0                                      0 

 

 

 

Bod č.5 ) Rozpočtové opatrenia č.2 k schválenému rozpočtu mestskej časti Bratislava-Devínska 
Nová Ves na rok 2021 

Starosta : Jedná sa o zvýšenie  príjmov na položkách za zimnú údržbu (zmluva, ktorú máme 
s Magistrátom )  platby z nepriemyselného a náhodného predaja služieb a bežné transfery zo 
štátneho rozpočtu . Najdôležitejším zvýšením sú práve produkty ako je  prístavba a nadstavba ZŠ 
Ivana Bukovčana 3 a prostriedky, ktoré budú použité na výdavky v rámci kapitálových výdavkov na ZŠ 
a MŠ s tým , že sa jedná aj o príspevok na  údržbu verejných priestranstiev.  

Poslanec Jankovič: Ja by som mal pripomienku ku tomu , že parkoviská za 180 000 neboli predmetom 
rokovania v Komisii dopravy. Nedostávame k pripomienkovaniu väčšie projekty , ako napríklad Terasa 
M. Marečka. Keď sme mali predložené posúdenie „križovatka Eisnerova“ , tak  vôbec sme nerokovali 
o tom, že či má vôbec zmysel riešiť zrovna tento projekt. Keď som sa potom vlastne pýtal, aký je 
design tejto križovatky , či tam budú prechody pre chodcov atp, tak som dostal nerelevantnú 
odpoveď. Chodník Bridlicova nebol ani uvedený v rozpočte v textovej časti. Zdá sa mi , že všetko sú to 
také ad hoc riešenia. V súčasnosti je teraz potreba taká veľká zmena v doprave a tak by som 
potreboval, aby ste na to reagovali.  

ZS a poslankyňa Janatová : Chcela by som vysvetliť niektoré veci . Pletieš strašne veľa vecí dokopy. Ja 
sa nebudem vyjadrovať k Dopravnej komisii. K tomu nech sa vyjadrí kolega Antal. Ale čo sa týka 
komisie výstavby, my sme mali všetky projekty, ktoré zatiaľ sú. Čo sa týka tej okružnej križovatky, tak 
nemôžeš mať design križovatky , keď nie je ani projektová dokumentácia. Keď bude spracovaná 
projektová dokumentácia, potom bude aj design okružnej križovatky. Čo sa týka projektov, ktoré 
bežali a išli von, tak tie sme všetky mali na komisii. Tak neviem o akom projekte hovoríš. Na toto si 
dávam veľký pozor, aby to bolo všetko v poriadku. Nevyjadrujem sa k chodníkom , cestičkám atp. To 
nie, nakoľko je to kompetencia inej komisie, ale čo sa týka výstavby opakujem, že zatiaľ sme všetko 
na komisii mali. Čo sa týka okružnej križovatky . Na základe štúdie, ktorú si videl ,my musíme počkať 
aby Magistrát Hl.m. prevzal túto križovatku ( tento projekt od železníc SR) a do tohto projektu ani 
naša MČ nebude vstupovať, pretože tento projekt bude zastrešovať Magistrát Hl.mesta. My len 
spolupracujeme a naháňame tieto veci, aby boli realizované čo najskôr. Keď to nebude finančne 
vystačovať, potom sa na tom čiastočne bude spolu podieľať aj Devínska.  

Starosta : V podstate sa jedná o to, pri tej turbo okružnej križovatke , že naša mestská časť vyjadrila 
svoj názor na to, ako by mala byť riešená doprava aj do budúcna a aké výhľadové projekty riešime na 
našom území.  

Faktická- poslanec Jankovič :Na Komisii výstavby sme nemali napríklad obchvat VW. Minimálne to 
sme tam nemali. To viem. Čo sa týka toho kapacitného posúdenia, tak to posúdenie už musí mať 
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v sebe nejakú podobu križovatky keď sa rieši. Keď sa porovnáva križovatka klasická a okružná so 
svetelnou signalizáciou, je jasné, že tam nie je o čom....  

ZS a poslankyňa Janatová : Vyjadrím sa veľmi krátko . Adrián , Ty to tak nemôžeš brať , že Ty si tu dva 
a pol roka a pred tebou bola potopa. Ten obchvat bol na komisii preberaný už v minulom volebnom 
období. To  neznamená, že keď  Ty si teraz nový poslanec bude sa znovu preberať. Opakujem. Na 
komisii tento obchvat bol a bolo o ňom rokované a bolo k nemu dané stanovisko. To je všetko.  

Starosta: Iba na záver tohto bodu. Prioritou tohto rozpočtového opatrenia je zapracovanie vstupov 
zo štátneho rozpočtu a transferov, ktoré máme . Čiže štandardný postup .  Najdôležitejším bodom je 
práve prístavba a nadstavba ZŠ z kapacitných dôvodov. Ja by som vás poprosil o podporu tohto 
materiálu.  K  turbo okružnej križovatke Eiesnerova iba toľko. Ten prístup,  ktorý máš k tomu Ty 
Adrián, mal aj vedúci dopravy a ciest na Magistráte Hl.m. Už tam nepracuje a prevzal to človek, ktorý 
má názor veľmi podobný ako my, aj na základe analýz a posúdenia ktoré tam boli.   

UMZ 40/6/2021 

Hlasovanie :  

Prezentácia :                      Za                              Proti                             Zdržal sa                         Nehlasoval  

         10                                 9                                  1                                         0                                      0 

 

 

 

Bod č.6 ) Návrh na poskytnutie dotácií z rozpočtu Mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves na 
rok 2021 

Starosta: Máte finálny návrh, ktorý prešiel najprv dotačnou komisiou , ktorá posudzovala súlad 
s VZN. Oblastné komisie - to znamená ktorej oblasti sa žiadosť týka , či to bola kultúra , šport , životné 
prostredie alebo sociálna oblasť. Potom to opäť bolo prerokované v dotačnej komisii tak, aby 
nenastala  žiadna chyba v porovnaní z VZN. Ďakujem ešte raz za túto mravenčiu prácu. Chcel by som 
ozrejmiť, prečo časovo je to takto. Vzhľadom na pandemickú situáciu. Posledná možnosť podať 
žiadosť o dotáciu bola do 15.marca tohto roku, takže aj na toto sa prihliadalo  pri tvorbe materiálov , 
ktoré  išli do komisie a nehovoriac o tom, že pre nás veľmi podstatné bolo doručenie vyúčtovaní 
minuloročných dotácií. Niektorí zaslali tie dotácie neskoro a preto boli vylúčení z toho samotného 
procesu, lebo zaslali dotácie po termíne. Podpora klubov v rámci Devínskej zo strany poslancov je pre 
nás priorita, preto sa rozpočet v rámci dotácií v tejto oblasti neznižoval.  

ZS a poslankyňa Janatová  : Ja by som chcela iba jednu vec . V podstate musím konštatovať, že mi je 
naozaj ľúto, že niektoré kluby sa bohužiaľ prihlásili neskoro . Sú to kluby, ktoré sa venujú aj deťom . Je 
treba si uvedomiť, že je treba si strážiť tieto termíny do kedy tu žiadosť je treba odovzdať. Ani 
dotačná komisia , ani oblastné komisie s tým neurobia nič, keď nie je splnená základná požiadavka . 
Prihláška o dotáciu. Na druhej strane  musím povedať, že niektorí a to poviem veľmi opatrne, 
prehnali svoje aspekty, ktoré sa jednajú o výšku dotácií. Aj tu by som chcela poprosiť zástupcov 
občianskych združení , aby správne uvádzali pravdivé údaje, pretože boli prípady, kedy uviedli , že 
majú tisíc detí a po správnosti mali nejakých päťdesiat, či šesťdesiat. Toto je jeden z vážnych indexov, 
podľa ktorých sa financie prideľujú. Potom aj pre nás je ťažké toto objektívne posudzovať . Myslím si, 
že v globále sme sa dohodli  na Dotačnej komisii jednohlasne. Myslím si, že financie sú rozdelené 
naozaj poctivo. Držím palce všetkým, aby to stihli v tomto roku využiť k spokojnosti všetkých klubov.  
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Poslanec Antal : Tak isto by som rád potvrdil všetky skutočnosti čo hovorila pani Janatová . Tiež ma 
mrzí za niektoré kluby, ktoré nevyužili tú možnosť .  Minimálne s jedným klubom , alebo s dvomi s 
ktorými som mal možnosť hovoriť. Mám informáciu, že možno do budúcna by potrebovali väčšiu 
propagáciu. Máme to nastavené vo VZN , kde túto možnosť ukladáme . Ak môžem poprosiť , možno 
do budúcna tú väčšiu propagáciu tak, aby sa možno kluby, ktoré mali malú informáciu sa mohli 
o tejto možnosti dozvedieť. Chcel by som ešte upozorniť na skutočnosť čo sa týka návrhu uznesenia. 
V písmene B bod 1 sa cítim byť zaujatý, vzhľadom na to, že zastupujem toto občianske združenie. 
Dávam to dopredu na vedomie aj z hľadiska toho , že mám povinnosť toto  dopredu oznámiť.  

Poslanec Žatko : Chcem požiadať kolegyne a kolegov o podporu predloženého návrhu uznesenia 
a potvrdzujem slová pani Janatovej, ktoré už tu padli. Ja som členom Komisie športu a kultúry a tam 
sme naozaj všetko poctivo všetky žiadosti preberali. Tak isto verím, že aj Sociálna komisia veľmi  
poctivo prešla všetky tieto žiadosti. Následne návrhy s Komisie športu a kultúry aj sociálnej išli 
do Dotačnej komisie , kde vlastne boli urobené minimálne úpravy a zhodli sme sa na tom návrhu, 
ktorý máte predložený. Myslím si , že je to naozaj férový návrh. 

Poslanec Antal : Možno iba dodatok k tomu, čo som povedal. Najskôr teda potvrdzujem slová kolegu 
Žatka a podporujem určite tento návrh v plnom rozsahu.  

 

UMZ 41/6/2021 

Hlasovanie :  

Prezentácia :                      Za                              Proti                             Zdržal sa                         Nehlasoval  

         10                                9                                  0                                         1                                      0 

 

 

Bod č.7) Všeobecne záväzné nariadenie mestskej časti Bratislava - Devínska Nová Ves č. /2021 o 
výške príspevku a spôsobe jeho platby na čiastočnú úhradu nákladov(o príspevkoch) v školách a 
školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti Bratislava - Devínska Nová Ves 

 

Poslanec Žatko : Pokúsim sa byť vecný. Mrzí ma, že tu budem za nejakého zlého človeka a kolega 
Tešovič zasa povie , že si robím predvolebnú kampaň, ale prepáčte , ja nemôžem hlasovať za návrh 
VZN, ktorý som v materiáli nedostal. Nevime, či vy máte iné materiály ako ja, ale ja som v materiáli 
dostal dôvodovú správu ale návrh VZN mi tam chýba. Ja z tohto dôvodu hlasovať nebudem.  

Starosta : Kolegyňa ma tu upozorňuje, že je to v texte dôvodovej správy . Sú tam aj navrhované 
zmeny VZN. 

Poslanec Žatko : Áno pán starosta , sú tam zmeny, ale nie je tam VZN. Sú tam iba zmeny.  

Poslanec Tešovič : Možno, že niečo objasním . VZN bod č.7 a bod č. 8 bol práve predmetom návrhu 
zmeny na Komisii KLAF . Tu sa práve  navrhlo, aby sa tam doplnilo, čo sa mení v tom texte a doplnené 
to tam bolo. Keď som prišiel na MR, tak som to tam videl.  Ja som rovnako žiadal, aby tam bol 
doplnený vplyv na rozpočet MČ a to tam tiež doplnili. Pamätám si ten materiál ako išiel na rokovanie 
MR a tam to bolo určite. Teraz neviem, čo sa týka materiálu na dnešné MZ.  Tak, ako hovorí pani 
prednostka, je to v dôvodovej správe vysvetlené. VZN bolo zverejnené v celku 7.6.2021 
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UMZ  42/6/2021 

 

Hlasovanie :  

Prezentácia :                      Za                              Proti                             Zdržal sa                         Nehlasoval  

          8                                 7                                  0                                         0                                      1 

 

 

 

Bod č.8 ) Všeobecne záväzné nariadenie mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves č. /2021 o 
výške príspevku a spôsobe jeho platby na čiastočnú úhradu nákladov (o príspevkoch) v školských 
jedálňach v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves 

 

Bez rozpravy 

UMZ 43/6/2021 

 

Hlasovanie :  

Prezentácia :                      Za                              Proti                             Zdržal sa                         Nehlasoval  

          9                                  8                                  0                                      0                                        1 

 

 

Bod č.9) Stanovisko Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves k 
Návrhu všeobecne záväzného nariadenia hlavného mesta SR Bratislavy o nakladaní s komunálnymi 
odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi na území hlavného mesta Slovenskej republiky 
Bratislavy 

 

ZS a poslankyňa Janatová : Ja by som iba chcela navrhnúť, aby sme schválili toto VZN s tými 
pripomienkami, ktoré ste obdržali.  Ja som ich deklarovala v rámci Komisie, ktorú sme mali aj v  MR. 
Sú to pripomienky, ktoré by mali vylepšiť obsah tohto VZN . Aby boli naozaj vyriešené všetky aspekty,  
ktoré  momentálne nie sú. 

Poslanec Žatko : Ja sa prihováram za  schválenie VZN s pripomienkami, ktoré nám pani prednostka 
zaslala e- mailom . Pripomínam, že v dôvodovej správe je aj pripomienka formálna. Týka sa o dve 
slová. Jedno je jedenkrát, alebo . Ide o vrecový zber separovaného odpadu,  ktorý nás už bohužiaľ 
neminie a v súčasnom texte je interval  jeden krát, alebo viackrát za mesiac . Ja navrhujem , aby sme 
ten „ jeden krát, alebo“ navrhli vypustiť a zostalo by znenie : „ interval odvozu viackrát za mesiac „  
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Faktická – poslanec Tešovič :   Ja sa tejto téme separovaného odpadu venujem už aspoň rok. My sme 
ešte na jeseň minulého roku podávali na Mestskom zastupiteľstve práve budúci návrh, aby tam 
nebolo jedenkrát do mesiaca, ale aby tam bolo viackrát. Hl. mesto BA  robilo veľmi slušné 
vyhodnotenie a hlavne v segmente plastov. Už teraz v lete sme zistili, že sa nám ten interval zvýšil na 
dvakrát do mesiaca a podľa nastavených štandardov ten interval dvakrát do mesiaca bude 
pokračovať ďalej . To VZN to má nastavené tak, že nič nám nebráni ten interval dvakrát, trikrát či 
koľkokrát bude potrebné. To VZN je robené pre celú Bratislavu. Sú štvrte, kde to možno nie je 
potrebné dvakrát mesačne a sú štvrte, kde budú potrebovať možno štyrikrát do mesiaca. Podľa 
môjho názoru je to VZN vše vravné a dostačujúce.  

Faktická –ZS a poslankyňa Janatová : Chcem doplniť ešte jednu pripomienku , že treba upraviť návrh 
tohto VZN . V pôvodných ustanoveniach je špatne označený odkaz na Zákon č.377 o Hlavnom meste 
SR. Nie je to poslednou novelou, bolo prijaté ďalších sedem noviel o Hlavnom meste SR . Preto 
navrhujem ,  aby  znenie bolo v znení zákona 535/8  sa nahradilo slovami  „podľa neskorších 
predpisov“.  

Starosta : Ja len za mňa ako predkladateľ si osvojujem pripomienky a návrhy v rámci k materiálu. To 
znamená , doplnenie pripomienky v paragrafe 12 odsek 8  druhá veta, alebo aj návrh pani 
zástupkyne. Prosím návrh od návrhovej komisie.  

 

UMZ 44/6/2021 

Hlasovanie :  

Prezentácia :                      Za                              Proti                             Zdržal sa                         Nehlasoval  

         10                               10                                 0                                         0                                      0 

 

 

 

Bod č.10 ) Návrh na zverenie majetku mestskej časti a majetku hlavného mesta SR Bratislavy, 
zvereného do správy mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves Základnej škole na P. Horova 16 

 

Bez rozpravy 

UMZ 45/6/2021 

 

Hlasovanie :  

Prezentácia :                      Za                              Proti                             Zdržal sa                         Nehlasoval  

         10                               10                                0                                         0                                      0 
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Bod č.11) Schválenie Dodatku č. 3 Zmluvy o výpožičke č. 60/2015 uzavretej so spoločnosťou DNV 
ŠPORT, spol. s r.o 

 

Bez rozpravy 

UMZ 46/6/2021 

 

Hlasovanie :  

Prezentácia :                      Za                              Proti                             Zdržal sa                         Nehlasoval  

         10                                10                                0                                         0                                      0 

 

 

Bod č.12) Schválenie výpožičky častí pozemkov z dôvodu hodného osobitného zreteľa pre DNV 
ŠPORT spol. s r. o 

 

Bez rozpravy 

UMZ 47/6/2021 

Hlasovanie :  

Prezentácia :                      Za                              Proti                             Zdržal sa                         Nehlasoval  

         10                               10                                 0                                         0                                      0 

 

Bod č. 13) Návrh dodatku Štatútu hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy – sociálne veci 
(vypustenie čl. 31 a 32, za čl. 30 sa vkladajú nové čl. 31 až 32 i) 

 

ZS a poslankyňa Janatová : Ja by som chcela  povedať iba veľmi krátko. V podstate v komisiách sme 
sa dohodli , aby sme nesúhlasili s týmto návrhom, nakoľko z prehľadného systému je zrejmé, že kto a 
čo má zabezpečovať medzi Magistrátom a MČ. V tomto novom návrhu sa  tieto pevné veci strácajú 
a nie je zrejmé, kto bude zodpovedať  za tieto povinnosti . Z tohto dôvodu navrhujem, aby sme 
nesúhlasili s predloženým návrhom . 

 

UMZ 48/6/2021   MZ MČ DNV – NESÚHLASÍ  

Prezentácia :                      Za                              Proti                             Zdržal sa                         Nehlasoval 

         10                                 8                                  1                                      0                                       1 
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Bod č. 14) Návrh na trvalé upustenie od vymáhania nevymožiteľných pohľadávok a ich odpis z 
účtovnej evidencie 

 

Bez rozpravy 

UMZ 49/6/2021 

 

Hlasovanie :  

Prezentácia :                      Za                              Proti                             Zdržal sa                         Nehlasoval  

          9                                  8                                  0                                      0                                        1 

 

 

Bod č.15) Schválenie spôsobu prenájmu častí pozemkov registra „C“ KN parc.č. 1300/2, 1302, 1304 
v k.ú DNV a prenájom častí pozemkov parc. č.1300/2, 1302, 1304 z dôvodu osobitného zreteľa pre 
spoločnosť MARKÍZA-SLOVAKIA, spol. s r.o. 

 

Bez rozpravy 

UMZ  50/6/2021 

 

Hlasovanie :  

Prezentácia :                      Za                              Proti                             Zdržal sa                         Nehlasoval  

          9                                  9                                 0                                      0                                      0 

 

 

 

Bod č.16) Schválenie spôsobu prenájmu časti pozemku registra „C“ KN parc.č. 349 o výmere 40 m2 
v k.ú DNV a prenájom časti pozemku parc.č. 349 z dôvodu hodného osobitného zreteľa pre 
spoločnosť Favor.it s.r.o 

 

 

Bez rozpravy 

UMZ 51/6/2021 
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Hlasovanie :  

Prezentácia :                      Za                              Proti                             Zdržal sa                         Nehlasoval  

            9                                9                                   0                                      0                                       0 

 

 

 

 

Bod č. 17) Schválenie spôsobu prenájmu časti pozemku registra „C“ KN parc.č. 441 o výmere 22 m2 v k.ú 
DNV a prenájom časti pozemku parc.č. 441 z dôvodu hodného osobitného zreteľa pre p. Janíka s 
manželkou. 

 

 

Bez rozpravy 

UMZ 52/6/2021 

 

Hlasovanie :  

Prezentácia :                      Za                              Proti                             Zdržal sa                         Nehlasoval  

            9                                9                                 0                                        0                                      0 

 

 

 

Bod č. 18 ) Schválenie spôsobu prevodu novovytvoreného pozemku registra "C"KN parc. č. 480/14 a 
predaj novovytvoreného pozemku registra "C"KN parc. č. 480/14 z dôvodu hodného osobitného zreteľa – 
p. Uhlár s manželkou. 

 

 

Bez rozpravy 

UMZ 53/6/2021 

 

Hlasovanie :  

Prezentácia :                      Za                              Proti                             Zdržal sa                         Nehlasoval  

           9                                 8                                0                                         1                                     0 
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Bod č. 19) Schválenie Dodatku č. 1 k Zmluve o zriadení vecného bremena č.162/2019 pre 
spoločnosť Bystrická, s.r.o. 

Poslankyňa Hlaváčová : Chcem iba oznámiť, že ja mám záujem na tomto bode a preto nebudem 
o tomto bode hlasovať . 

Poslanec Žatko : Ja mám otázku na pani zástupkyňu starostu. Viem, že ona mala problém s týmto 
bodom, ale keďže to na MR prešlo , tak to bolo asi všetko vysvetlené. Pani Janatová ,keby ste nám to 
trochu bližšie vedela vysvetliť , že aký je rozdiel medzi tým pôvodným a súčasným stavom, ktorý teraz 
schvaľujeme.  

Poslankyňa Janatová :V podstate tam bola asi určitá moja nepozornosť, lebo ten bod sa  vzťahoval 
k pôvodnej zmluve a potom sme si to vysvetlili. Preto už na MR som nemala s týmto  bodom 
problém. Bola som si to  vydiskutovať aj s právničkami. Presne čo sa tou zmenou zmluvy vlastne 
myslí.  Čo sa týka MČ, tak  tam vlastne neprichádza k žiadnej zmene,  ale tam sa dáva tá možnosť , že 
nie len ten investor ako taký, ale aj jeho servisná organizácia v podstate môže byť nositeľom toho 
vecného bremena. Ja som sa s tými vysvetleniami stotožnila a nemám s tým žiadny problém.  

UMZ 54/6/2021 

 

Hlasovanie :  

Prezentácia :                      Za                              Proti                             Zdržal sa                         Nehlasoval  

           8                                 7                                  0                                      0                                        1 

 

 

 

Bod č. 20)   Informácia o stave rozpočtového hospodárenia mestskej časti Bratislava–Devínska 
Nová Ves k 31.3.2021 

 

 

Bez rozpravy 

UMZ 55/6/2021 

 

Hlasovanie :  

Prezentácia :                      Za                              Proti                             Zdržal sa                         Nehlasoval  

           8                                 8                                0                                         0                                      0 
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Bod č. 21) Informatívna správa nezávislého audítora k ročnej účtovnej závierke mestskej časti 
Bratislava-Devínska Nová Ves k 31.12.2020 

 

 

Bez rozpravy 

UMZ 56/6/2021 

 

Hlasovanie :  

Prezentácia :                      Za                              Proti                             Zdržal sa                         Nehlasoval  

           8                                 8                                    0                                      0                                        0 

 

 

 

Bod č.22) Informatívna správa - návrh na prevod spoluvlastníckeho podielu na pozemku v obytnom 
dome Eisnerova 38 vlastníkom bytov a nebytových priestorov 

 

Bez rozpravy 

UMZ 57/6/2021 

 

Hlasovanie :  

Prezentácia :                      Za                              Proti                             Zdržal sa                         Nehlasoval  

          8                                  8                                 0                                         0                                      0 

 

 

Bod č.23) Návrh plánu kontrolnej činnosti miestneho kontrolóra mestskej časti Bratislava-Devínska 
Nová Ves  

 

Bez rozpravy 

UMZ 58/6/2021 
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Hlasovanie :  

Prezentácia :                      Za                              Proti                             Zdržal sa                         Nehlasoval  

          8                                  8                                  0                                       0                                      0 

 

 

 

Bod č.24)  Správa z kontroly vybraných výdavkov za rok 2019 

 

 

Bez rozpravy 

UMZ 59/6/2021 

 

Hlasovanie :  

Prezentácia :                      Za                              Proti                             Zdržal sa                         Nehlasoval  

          8                                  8                                0                                         0                                      0 

 

 

 

Bod č. 25) Návrh na zverejnenie archívu Devexu 

Predkladateľ- Poslanec Žatko : Ja budem veľmi stručný. Ešte v roku 2019 kúpila MČ kompletný archív 
DEVEXU za 7.000 eur a zatiaľ je na WEBE MČ  zverejnený DEVEX od roku 2008 do súčasnosti. Ja 
navrhujem, aby sa postupne zverejnili aj tie zvyšné časti časopisu DEVEX. Je to kompletných 28 
ročníkov. Myslím, že je to dosť zaujímavý zdroj informácií o našej MČ.  

ZS a poslankyňa Janatová : Ja sa tiež stotožňujem s pánom Žatkom . Chcela by som ale navrhnúť 
pánovi Žatkovi,  aby sa stotožnil s touto verziou . V podstate aby sme vedeli veľmi rýchlo sprístupniť 
tieto veci , tak navrhujem v prvom momente , aby bolo to zverejnenie zabezpečené do mestskej 
knižnice . V podstate tieto vytlačené materiály, ktoré sú v tlačovej forme by sme dali do knižnice a že 
by sme  požiadali MÚ,  aby bol spracovaný harmonogram postupnej digitalizácie tých všetkých 
zväzkov. To nebude také jednoduché z hľadiska veľkého množstva materiálu, ktoré za 28 rokov 
časopis  DEVEX obsahuje. Harmonogram by sme dostali na budúce zasadanie MZ. To je môj návrh.  
Ak sa so mnou nestotožníte, tak to bude protinávrh.  

Faktická-poslanec Žatko : Súhlasím s návrhom pani Janatovej. 

Poslanec Tešovič : Ja som chcel povedať iba toľko. Keď som sa v minulom tisícročí prisťahoval do DNV 
zo spriaznenej MČ  tak som pochopil,  že medzi zdroje hrdosti a miestnej kultúrnej znalosti patrí aj 
časopis DEVEX a miestny rozhlas. To sú ozaj veci dôležité. Len sa nám akosi mení doba a predpisy. Čo 
sme preberali na MR , tak problém môže byť aj taký , že aj v ochrane osobných údajov. Keď si niekto 
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vyžiada nejakú časť z archívu DEVEXU , môže byť problém s tým,  že budeme musieť naozaj nejakým 
spôsobom začierňovať niektoré osobné údaje. Čo je vlastne aj vec pre naše Právne oddelenie. 
Najrozumnejší spôsob by bol ten, poskytnúť to knižnici na nejaké to štúdium a prípadne ďalej sa 
snažiť v súlade s právnymi predpismi ten archív posúvať ďalej.  

 Poslankyňa Hlaváčová : Mám tu poznámky zhrnuté v dvoch bodoch.  Prvé je zverejnenie úplného   
archívu DEVEXU do knižnice a druhé je spracovanie toho harmonogramu.  

 UMZ 60/6/2021 

 

Hlasovanie :  

Prezentácia :                      Za                              Proti                             Zdržal sa                         Nehlasoval  

          8                                  8                                 0                                         0                                      0 

 

 

 

Bod č.26) Vystúpenia občanov o 17:00 hod  -neprihlásil sa nikto z občanov  

 

 

Bod č.27) Rôzne 

Poslanec Žatko : Ja by som chcel pán starosta otvoriť dva body. Prvým je parkovacia politika . Na 
minulom MZ sme schválili, že v DNV bude jedna parkovacia zóna. Chcel by som vedieť Váš názor , 
kedy budeme schopní reálne uplatňovať  parkovaciu politiku u nás v Devínskej . 

Druhá otázka:  Parkovaciu kartu vydáva prevádzkovateľ, to znamená v tomto prípade magistrát. 
Chcel by som vedieť, či sú nejaké rokovania s Magistrátom hl. mesta SR.  

Tretia otázka: V akom stave je výstavba parkovacieho domu.  

Ešte ak môžem druhú tému. Vy ste už začali na MZ o rekonštrukcii Klubu dôchodcov a viem, že sa na 
Vás obracali viacerí poslanci a na mňa sa obracajú občania . Chcel by som Vás požiadať v mene 
občanov , že  aby ste zabezpečili , aby aspoň v nedeľu tie stavebné práce na rekonštrukcii Klubu 
dôchodcov neprebiehali. Rozumiem a podporujem, že ten Klub dôchodcov je treba čo najrýchlejšie 
dokončiť, ale tie práce sa robia v rodinnej zástavbe a aspoň v nedeľu by sme našim spoluobčanom 
mohli zabezpečiť  pohodu.  

Starosta : Tak v krátkosti pán poslanec , ja sa stotožňujem s názorom zastupiteľstva a v prípade, že to 
bolo prerokované aj v Komisii dopravy a parkovacej politiky . Čo sa týka zóny , momentálne 
prebiehajú sčítania v teréne a kontrola statickej dopravy v DNV. Vykonáva ju Magistrát Hl. m. SR.  Tie 
informácie, ktoré z tohto prieskumu zídu, tak budú pre mňa značne dôležité k tomu, aby som vedel 
zaujať stanovisko, kedy do budúcna sa bude parkovacia politika v DNV zavádzať. Bude k tomu určite 
stretnutie s vami poslancami. Čo sa týka priamo zavedenia parkovacej politiky , tak postup je taký, že 
mesto plánuje začať postupne zavádzať parkovaciu politiku v jednotlivých mestských častiach, ktoré 
sú na to najlepšie pripravené. Nie je to vybavenosťou iba mestských častí, ale i pripraveností tam , 
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kde spravili tie terénne prieskumy, kde majú jasnú organizáciu a technické zabezpečenie. Mesto 
vybralo, že začne od Petržalky, ktorá to už má na svojom území podchytené. Potom Ružinov a časť 
Nového mesta. Predpokladám, že tam sa začne a bude sa pokračovať v ostatných mestských častiach. 
Čo sa týka parkovacích kariet, tak na začiatku tu bola diskusia a bude možnosť, č o naša MČ chce . 
Keby  bola tá možnosť aj na MÚ, alebo na určitých klientskych centrách. Čo sa týka parkovacieho 
domu , tak stále s Magistrátom vedieme rokovania . Riešime aj pozemok a to je na konci Ivana 
Bukovčana , ktorý máme presne dohodnutý, že by nemal byť problém s jeho prenajatím zo strany 
ŽSR. Doriešiť potrebujeme financovanie samotnej výstavby parkovacieho domu. Ale opäť  pre nás 
budú relevantné tie čísla, ktoré vyjdú z toho prieskumu. Čo sa týka Klubu dôchodcov, sú v rámci 
harmonogramu dni, ktoré sú bez stavebných prác. Nie je to iba nedeľa, ale  aj víkendy. Vychádza to 
na každý druhý víkend, kde so stavebnou firmou bol dohodnutý čas . Už sa nevykonávajú práce od 
šiestej hodiny ráno, lebo to nie je náš záujem, aby obyvatelia cez víkend boli budení ráno o šiestej 
hodine. Tu sa nám podarilo dohodnúť posunutí začiatku prác s tým, že ten harmonogram posunieme 
aj dotknutým obyvateľom tak, aby vedeli, kedy sa ktoré práce budú vykonávať.  

Poslanec Jankovič : Boli zverejnené informácie ohľadne čerpania dotácií na úhradu nájomného počas 
...užívania z miestneho hospodárstva . Pán Tešovič čerpal financie za podozrivo vysoké nájmy. Ako 
predseda Združenia Devínska Inak chodil  po rôznych spoločnostiach a žiadal dotácie , kde v prepočte 
za rok malo občianske združenie viac ako  190 tisíc eur, za nehnuteľnosť a nebytový priestor v meste 
pri Riazanskej ulici atd .... Nebolo to presvedčivo vysvetlené. Považujem to za neetické.  

Poslanec Tešovič : Ďakujem pekne pán kolega, ja dúfam, že si užívate ten posledný zvyšok vášho 
mandátu. Je to ešte rok. Pán primátor sa o vás intenzívne zaujímal a občas Vás dal aj pozdraviť. Dnes 
sa na vás ani nepýta.  Lebo idete proti jeho zámeru. Teraz to, čo sa týka mňa. Ja som bol tiež taký 
mladý možno aj hlúpy . Dnes nie som už mladý .Či som hlúpy neviem, uvidíme. Ja vám k tomu poviem 
iba toľko. Všetko sú to iba bludy a budem ich žalovať, nakoľko sú to samé nezmysly. Sú to veci, ktoré 
sa nezakladajú na pravde. 190 tisíc? To ste kde zobrali ? Majte súdnosť. Ja sa už budem brániť proti 
týmto nezmyslom .Toto je ozaj cez čiaru. Vzdal som sa členstva v dozorných radách , vo Finančnej 
komisii, teraz zvolajú kolegovia, že zajtra ma chcú zvoliť naspäť do Finančnej komisie, lebo zistili, že je 
to celé naozaj založené na vode. Ako to vyhodnotíte Vy, to je na vás. Ja nebudem čakať na odsúdenie. 
Momentálne nejakým novinovým článkom neverím a pokiaľ by nejaká kontrola dokázala fakt, že som 
niečo odcudzil, tak sa samozrejme zariadim a odídem . O tom nebudete rozhodovať Vy pán Jankovič, 
ani nebude o tom rozhodovať ulica. O tom budú rozhodovať dôkazy. To je všetko, čo som k tomu 
chcel povedať. Devínska inak neprijala ani jedno euro z dotácie.  

Starosta : Mňa mrzí, že sa takýmto spôsobom otvárajú témy, keď na začiatku sme si povedali, že 
v podstate materiál, ktorý bol zaslaný obsahoval aj to čo bolo spomenuté nebudeme riešiť, pretože 
žiaľ situácia nám to až tak nedovoľuje . Myslím si, že osobne by to bolo aj vhodné aj prejsť, ale svoje si 
v podstate aj pán Tešovič povedal. Bol by som nerád, ak by záujmy MČ boli hodené do koša kvôli 
emócii. Ja tiež dávam priestor na to, aby boli jasné dôkazy a informácie. Aby každý mal priestor sa 
vyjadriť. Preferujem osobnú komunikáciu a nie po prepojení na sociálnych sieťach. Ja som tiež 
spájaný s vecami, s ktorými taktiež nič nemám a príde mi to veľmi scestné. Tiež som komunikoval 
s pánom primátorom a preto pán Jankovič máte za svojim menom na vyjadreniach označenie 
združenia a konkrétne meno pána primátora. Pýtal som sa, či tento názor je aj jeho názorom , keďže 
hovoríte aj v jeho mene. Tak ako ja vážim svoje slová , tak aj ja mám pod svojim menom napísané MČ 
BA-Devínska Nová Ves a veľmi si dávam pozor a keď  sa mi aj niečo stane, tak sa viem slušne 
ospravedlniť. Vy aj v očiach verejnosti zastupujete určitý tým v ktorom ste a nerobí to dobre ani 
mestu, ani našej mestskej časti. Každý z nás chce počuť vysvetlenie a vidieť veci a riešiť osobne a tak, 
aby sme mohli zaujať stanovisko. My nie sme súd , môžeme mať svoj názor,  ale rešpektujme názor aj 
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toho druhého . Myslím si, že Miestne zastupiteľstvo nie je o tom, aby sme odsúdili človeka 
ktoréhokoľvek z nás . Kolegovia, zatiaľ sme boli povätšine konštruktívni . Tiež chápem, že sa blíži 
obdobie, kedy treba sa zviditeľniť a kedy treba veci riešiť. Možno pre niekoho. Ja tu potrebu nemám. 
Čakajú nás výzvy, ktoré majú byť založené na analýzach, číslach a reálnych dátach. Nebolo by vhodné, 
aby sme na seba útočili. Ja vás iba prosím. To každý snáď pochopí.  

 

 

Bod č.28) Interpelácie 

Prednostka : Na poslednom riadnom zastupiteľstve , ktoré sme mali 21.4.neboli podané žiadne 
interpelácie.  

 

Starosta : Nakoľko sme vyčerpali všetky body MZ , ďakujem vám všetkým za účasť . Ja dúfam, že sa 
veci,  ktoré sú nevysvetlené  vysvetlia . Sme tu všetci slušní, dospelí ľudia . Ja vám ďakujem ešte raz za 
konštruktívny prístup na komisiách a pokračujeme slušne ďalej. Čaká nás ešte veľa projektov, ktoré 
sú pred nami. Dovidenia.  

 

 

 

 

 

 

 

 

   Ing. Mária KOPRDOVÁ                                               DÁRIUS KRAJČÍR 

      prednostka MÚ MČ                                                                                 starosta MČ  

Bratislava-Devínska Nová Ves                                                        Bratislava-Devínska Nová Ves 
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Overovatelia zápisnice :       Mgr. Beata JANATOVÁ                            ............................................ 

 

                                                Bronislava KRAVÁRIKOVÁ                         ............................................ 

 

 

 

 

 

                                                                                           Zapísala : Zdenka Paďourová  


